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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Tervezi-e a Kormány a csatlakozást a Helsinkiben megalakuló Hibrid Fenyegetéseke t
Elhárító Európai Központhoz? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Finnországban, Helsinkiben áll fel az EU és NATO együttm űködésében a Hibrid
Fenyegetéseket Elhárító Európai Központja (European Center of Excellence for Countering
Hybrid Threats) . A központ a hibrid veszélyekkel, többek között a dezinformáció irányítot t
terjesztésével, a kibertámadásokkal és a radikalizálódással veszi majd fel a küzdelmet. A
Központ munkájában eddig 10 ország vesz majd részt (a kilenc alapítóhoz Észtország i s
csatlakozott) . Matti Saarelainen, a központ igazgatója nyilatkozata szerint Budapest számára
is nyitva áll a csatlakozás lehetősége. A csatlakozás hazánk egyértelmű nemzeti érdeke ,
hiszen Magyarország erősen kitett a hibrid fenyegetéseknek .

Mindezek okán kérem Miniszter urat, szíveskedjen válaszolni a következő kérdésekre :

1. Tervezi-e a Kormány a csatlakozást a Helsinkiben megalakuló Hibrid Fenyegetéseke t
Elhárító Európai Központhoz?

2. Folytatnak-e tárgyalásokat a csatlakozásról ?
3. Támogatják-e Szelényi Zsuzsanna képvisel őtársam H/15321 számú határozati

javaslatát a központhoz való csatlakozásról?
4. Több alkalommal kérdeztem a Honvédelmi Minisztériumot a NATO StratCom rigai

központjához való csatlakozási szándékról, de évek óta kitér ő válaszokat adnak ezze l
kapcsolatban (is) . Ismét kérdezem Miniszter urat, csatlakozik-e végre Magyarország
az orosz dezinformációs tevékenységet kiemelten vizsgáló NATO StratCom COE -
hez?

Budapest, 2017 . május 15 .

Demeter Márt a

országgyű lési képviselő
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